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Protokół nr 3 / II / 2016  

z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. Warszawy 
w dniu 13 maja 2016 r. 

 
 

Prowadzenie: 
 
Obecni: 

Krystyna Żebrowska - Przewodnicząca 
 
wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 i 1a do protokołu 

 

Porządek 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 2/ II / 2016 z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany 

m.st. Warszawy z dnia 21 marca  2016 r. 
4. Informacja na temat ustaleń ze wspólnego posiedzenia Prezydium Obywatelskiego 

Parlamentu Seniorów oraz trzech Komisji Obywatelskiego Parlamentu Seniorów z 
dnia 18 kwietnia 2016 r. w Warszawie w siedzibie Szkoły Głównej Handlowej.  / 
Referuje- Krystyna Żebrowska / 

5. Informacja na temat Warszawskiej Rady Seniorów  
 / referuje -Renata Banasiak /  

6. Informacja na temat Budżetu Partycypacyjnego 2017r.  
 / referuje -Tadeusz Pałka /  . 

7. Powołanie zespołu roboczego w sprawie opracowania ankiet MIEJSCE 
PRZYJAZNE BIELAŃSKIM SENIOROM  2016  

8. Informacja dot. interpelacji nr UD-III-WOR.0003.64.2016.BPI oraz pisma Zastępcy 
Burmistrza Dzielnicy Bielany m. st. Warszawy Grzegorza Pietruczuka / referuje- 
Krystyna Żebrowska / 

9. Informacje dot. Zaproszonych przedstawicieli Klubów Seniora oraz Uniwersytetów 
III Wieku.  Omówienie bieżących potrzeb oraz przedstawienie oferty działań dla 
seniorów na terenie dzielnicy Bielany / referują- kierownicy Klubów Seniora  / 

10. Informacja dot. udziału Rady Seniorów w pikniku „Witaj Lato na Bielanach” 
organizowanym w dniu 04.06.2016 r. 

11. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Rady Seniorów. 
12. Dyskusja, wolne wnioski. 

 
Ad. 1 

Na posiedzeniu, w chwili rozpoczęcia obecnych było 8 członków w tym Przewodniczący,  
a więc obrady Rady są prawomocne. 
 
Ad.2 

Rada przy 8 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła 
porządek obrad  
 
Ad.3 

Rada przy 8 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęła 
protokół nr 2/II/2016 z posiedzenia Rady Seniorów Dzielnicy Bielany m.st. Warszawy z 
dnia 21 marca 2016 r. 
 
Ad.4 
Pani Krystyna Żebrowska przedstawiła informacje dot. ustaleń ze wspólnego posiedzenia 
Prezydium Obywatelskiego Parlamentu Seniorów oraz trzech Komisji Obywatelskiego 
Parlamentu Seniorów, które odbyło się 18 kwietnia 2016 r. w Warszawie w siedzibie 
Szkoły Głównej Handlowej.  
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Ad.5 
Pani Renata Banasiak przekazała zebranym informacje z posiedzenia Warszawskiej Rady 
Seniorów, podczas którego obecni byli : Dyrektor Biura Pomocy i Projektów Społecznych 
p. Tomasz Pactwa i Dyrektor Biura Polityki Zdrowotnej p. Dariusz Hajdukiewicz. Na 
posiedzeniu omawiane były m.in. następujące tematy:  
- funkcje OPS-ów w sprawowaniu pomocy osobom starszym, samotnym i chorym na 
Alzheimera, 
- funkcjonowanie domów pomocy społecznej 
- opieka domowa – jako najlepsza forma pomocy i opieki nad osobami starszymi. 
Rozważano możliwości formalno-prawne odpisywania od podstawy opodatkowania kwot 
wydatkowanych na zatrudnienie opiekunek, 
- wystąpienie WRS do Ministerstwa Zdrowia z prośba o informacje jakie leki będą 
nieodpłatne dla seniorów, 
- Dyrektor BPZ poinformował o zamiarach rozwoju szpitali w celu poprawy opieki nad 
osobami starszymi, 
- inicjatywa budowy małych mieszkań dla starszych osób samotnych, w zamian za 
dotychczas zajmowane większe mieszkania, których nie są w stanie utrzymać. 
Ad. 6 

Pan Tadeusz Pałka przedstawił zebranym informacje na temat realizacji budżetu 
partycypacyjnego oraz zapoznał z treścią pisma stanowiącego odpowiedź Zespołu ds. 
budżetu partycypacyjnego na pismo Rady Seniorów z dnia 1.04.2016 r. – kserokopia 
pisma z 1 kwietnia br. oraz odpowiedź z 4 maja stanowią załączniki  nr 2 i 3 do protokołu. 
 
Ad. 7 

Rada przy 8 osobach obecnych i głosujących, w głosowaniu jawnym, jednogłośnie  
powołała zespół ds. opracowania ankiet Miejsce Przyjazne Seniorom, w składzie: 
- Krystyna Żebrowska 
- Tadeusz Pałka 
- Grażyna Jakubczak 
- Grażyna Lewińska 
- Wojciech Dziekoński 
- Jadwiga Borkowska 
- Irma Wieczorkowska-Bednarek 
 
Ad 8,  

Pani Krystyna Żebrowska odczytała interpelację Radnej Dzielnicy Bielany p. Anny 
Czarneckiej w sprawie organizacji systematycznych spotkań przedstawicieli klubów 
seniora działających na terenie Dzielnicy oraz pismo w tej sprawie Zastępcy Burmistrza 
Dzielnicy p. Grzegorza Pietruczuka skierowane do Przewodniczącej Rady Seniorów.  
Przewodnicząca Rady poinformowała zebranych, że plan pracy Rady uwzględnia 
współpracę i kontakty z klubami seniorów. W wyniku dyskusji Rada Seniorów ustaliła, że 
przedstawiciele klubów i innych środowisk seniorskich będą zapraszani na wszystkie 
posiedzenia Rady, a jednym z punktów porządku posiedzeń będą informacje o działalności 
klubów i dyskusja.  
 
Ad. 9 
P. Anna Suda – kierownik Ośrodka Wsparcia dla Seniorów poinformowała zebranych o:  
- organizowanych na terenie AWF wczasach dla seniorów; dwa turnusy dla 100 osób 
każdy: 4-15 i 18-29 lipca codziennie (bez sobót i niedziel) w godzinach 9-17. Uczestnicy 
będą mieli zapewnione dwa posiłki dziennie, różnorodne zajęcia edukacyjne, plastyczne, 
muzyczne, ruchowe, spotkania z ciekawymi ludźmi, wycieczki.  Zapisy trwają do 15 
czerwca, odpłatność: 140,00 zł. od osoby. (plakat i ulotki zostaną przesłane do 
Przewodniczącej Rady Seniorów), 
- Konkursie „Seniorzy mają talent”, który odbędzie się 14 czerwca br. W Wesołej  i 
zaprosiła zebranych do udziału.  
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P. Renata Banasiak poinformowała o spotkaniu 1 czerwca br. W szkole podstawowej przy 
ul. Rudzkiej na temat „Seniorzy dzieciom” oraz o planowanym spotkaniu z prawnikiem dot. 
odbierania seniorom mieszkań. 
Pan Tadeusz Ziemak z AK Kampinos poinformował o pikniku rodzinnym organizowanym 5 
czerwca w godzinach 14-17 przy ul. Kiełpińskiej. 
Wystąpił również z prośbą o większą ilość egzemplarzy Informatora z poradami prawnymi 
dla seniorów. Niestety nakład został wyczerpany i wydawca na razie nie planuje 
wznowienia.   
 
Ad. 10 
Przewodnicząca poinformowała zebranych o organizacji stoiska Rady Seniorów na pikniku 
„Witaj lato na Bielanach” w dniu 4 czerwca br. 
 
Ad. 11 

Przewodnicząca Krystyna Żebrowska poinformowała, iż nie wpłynęły żadne pisma do 
Rady Seniorów. 
Przedstawiła również propozycję pisma do Z-cy Burmistrza Dzielnicy Bielany z prośbą o 
przekazywanie Radzie Seniorów informacji o imprezach i wydarzeniach kulturalnych 
organizowanych na terenie Dzielnicy – treść została przyjęta jednogłośnie przy 8 osobach 
obecnych i głosujących. 
 
Ad. 12 

P. Irma Wieczorkowska  zaapelowała do zebranych aby nie angażowali się zbytnio w 
sprawy dotyczące mieszkań dla seniorów. Są to sprawy bardzo trudne i skomplikowane 
pod względem choćby prawnym. 
Zwróciła również uwagę na przytłaczającą ilość obcojęzycznych napisów (na szyldach) na 
Trakcie Królewskim. Zasugerowała wystąpienie do Warszawskiej Rady Seniorów aby 
skierowała w tej sprawie pismo do Prezydenta m.st. Warszawy 
 
 

Protokołowała:       Przewodnicząca Rady Seniorów 
                  Krystyna Żebrowska 

  

 
 
 

     


